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Bijlage  2  

Communicatie  toekomstproces  (2012  –  2016)  

Overzicht  met  inzet  van  communicatie-  en  voorlichtingsmiddelen  voor  participatie  door  
inwoners,  maatschappelijke  organisaties  en  ondernemers  

Het  onderdeel  Communicatie  neemt  een  belangrijke  plek  in  tijdens  het  Horizon&Stipproces.  
Al  vanaf  de  start  van  het  proces,  vanaf  2012,  vindt  er  intensieve  en  actieve  communicatie  
plaats  naar  verschillende  groepen  (stakeholders).  Bewoners  zijn  nauw  bij  het  proces  
betrokken  door  mee  te  weten  (met  name  via  Horizon&Stipkranten),  mee  te  denken  en  mee  
te  doen  (met  name  via  rondetafelbijeenkomsten  in  de  kernen).  In  deze  paragraaf  vindt  u  een  
overzicht  van  de  communicatiemomenten  gedurende  het  proces.    

2012:  het  officiële  begin  

De  discussie  over  de  toekomst  van  onze  gemeente  is  al  jaren  gaande.  Naar  aanleiding  van  
de  aangenomen  motie  op  28  februari  2012  is  officieel  een  start  gemaakt  met  verkenningen  
naar  de  bestuurlijke  toekomst  van  Haarlemmerliede  en  Spaarnwoude.    

Ook  adviseerde  de  commissaris  van  de  Koning(in)  tijdens  zijn  ambtsbezoek  op  29  mei  2012  
de  raad  om  tijdig  een  stip  aan  de  horizon  te  zetten  met  betrekking  tot  de  toekomst  van  de  
gemeente  om  zo  zelf  die  toekomst  te  kunnen  bepalen.  

De  motie  van  februari  werd  uitgevoerd  en  op  20  november  2012  kwam  hier  de  Nota  
Gemeentelijke  Samenwerking  uit  voort.  In  de  commissievergadering  van  4  december  2012  
werd  de  nota  besproken.  Al  in  deze  nota  wordt  de  ambitie  van  onze  gemeente  genoemd:  
voldoende  bestuurskracht  bezitten  om  maatschappelijke  opgaven  voor  de  gemeente  het  
hoofd  te  bieden.  Samenwerking  met  andere  gemeenten  had  als  doel  de  kwaliteit  van  de  
dienstverlening  op  peil  te  houden  en  de  personele  kwetsbaarheid  te  beperken.  Het  doel  van  
dit  alles  is  natuurlijk  om  de  burger,  ondernemers  en  instellingen  binnen  de  gemeente  zo  
goed  mogelijk  van  dienst  te  zijn  tegen  minimale  kosten.  

2013:  de  eerste  conclusies  

In  een  themabijeenkomst  op  7  maart  2013  werd  een  Addendum  op  de  Nota  Gemeentelijke  
Samenwerking  behandeld.  Het  addendum  was  noodzakelijk  vanwege  een  aantal  nieuwe  
ontwikkelingen.  Zo  werden  de  decentralisaties  door  de  minister  aangekondigd  in  de  
Decentralisatiebrief  van  19  februari  2013.  Van  iets  eerder  datum  is  de  brief  van  dezelfde  
minister  (14  december  2012),  waarmee  hij  het  startsein  geeft  voor  de  voorbereiding  van  de  
samenvoeging  van  de  provincies  Flevoland,  Noord-Holland  en  Utrecht  om  te  komen  tot  
100.000+  gemeenten.    

Na  de  behandeling  in  de  commissie  op  7  maart  2013  werd  een  bestuurlijke  werkgroep  
samengesteld  met  raadsleden,  ambtenaren  en  college.  Deze  werkgroep  startte  met  
onderzoek  naar  de  bestuurlijke  toekomst  van  de  gemeente.  Om  deze  werkgroep  extern  bij  te  
staan,  is  een  externe  adviseur  ingehuurd  waarvoor  de  gemeenteraad  op  28  mei  2013  krediet  
beschikbaar  stelde.    

In  de  maanden  daarna,  tot  eind  augustus,  voerde  de  bestuurlijke  werkgroep  onderzoek  uit.  
Dit  leidde  tot  een  collegevoorstel  met  de  eerste  uitkomsten  en  conclusies  over  de  
gemeentelijke  toekomst.  De  conceptnota  met  de  conclusies  werd  in  het  college  van  27  
augustus  2013  behandeld.  De  bestuurlijke  werkgroep  kwam  tot  de  conclusie  dat  het  belang  
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van  de  burgers  en  ondernemers  niet  wordt  gediend  met  voortzetting  van  de  zelfstandigheid  
van  de  gemeente.  

Augustus  –  december  2013:  het  communicatietraject  ging  van  start  

Na  vaststelling  van  de  conceptnota  door  het  college,  startte  het  communicatieproces.                        
De  uitgangspunten  die  werden  benoemd  voor  de  communicatie,  werden  gehanteerd  tot  het  
einde  van  het  proces:  

•   De  stakeholders  moeten  op  een  transparante  manier  stap  voor  stap  de  
voorbereidingen  voor  de  toekomst  van  gemeente  kunnen  volgen.  

•   Groepen  stakeholders  moeten  (inter)actief  worden  betrokken  bij  de  ontwikkelingen  
van  de  gemeente.    

•   Er  moet  zowel  intern  als  extern  draagvlak  gecreëerd  worden  voor  de  toekomstige  
ontwikkelingen.  

In  ieder  geval  moet  communicatie  aan  de  volgende  kenmerken  voldoen:  open,  tijdig,  gericht  
op  groepen  stakeholders,  gezamenlijk  (college  en  raad)  en  gelijkvormig  (communiceren  via  
de  gebruikelijke  media).  

Stakeholders  in  deze  fase  

De  belangrijkste  stakeholders  in  het  gehele  proces  zijn  via  een  stakeholdersanalyse  in  kaart  
gebracht.  Per  procesfase  veranderen  deze  groepen,  als  ook  de  communicatievormen.  In  
deze,  eerste  fase  werden  de  groepen  werd  de  communicatie  ingericht  op  de  volgende  
groepen:  medewerkers  (klankbordgroep  personeel,  later  OR),  raadsleden,  inwoners,  
dorpsraden  en  ondernemersverenigingen,  media  en  relaties  (zoals  buurgemeenten).  De  
tabel  geeft  aan  op  welke  manier  de  groepen  zijn  geïnformeerd.  Voor  meer  informatie  is  ook  
het  communicatieplan  2013  (zie  bijlage)  te  raadplegen    

Groep   Communicatiemiddelen  

Medewerkers   •   Bijeenkomsten  in  de  lunchkamer.  Na  belangrijke  besluiten  
(bijvoorbeeld  na  het  vaststellen  van  de  nota  door  het  
college)  wordt  het  gehele  personeel  bijgepraat  via  
personeelsbijeenkomsten.  

•   Voor  snelle,  korte  berichtgeving  aan  de  medewerkers  wordt  
het  interne  mailsysteem  gebruikt.    

•   Via  het  Personeelsblad  HenS  wordt  maandelijks  de  
voortgang  van  het  proces  toegelicht.      

•   Er  is  een  klankbordgroep  personeel  waar  personeelsleden  
terecht  kunnen  voor  (persoonlijke)  vragen  en  
ongerustheden  (later  is  deze  klankbordgroep  omgevormd  
tot  een  OR).  

Raadsleden   Via  themabijeenkomsten  werden  de  raadsleden  geïnformeerd.  
Daarnaast  vond  er  terugkoppeling  plaats  naar  de  eigen  partijen  
van  de  raadsleden  die  deelnamen  in  de  bestuurlijke  werkgroep.  
Zo  werden  de  raadsleden  geïnformeerd  over  de  inhoud  van  de  
nota  en  het  communicatieproces  op  5  september  2013  tijdens  
een  themabijeenkomst  RVB.  
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Groep   Communicatiemiddelen  

Inwoners  /  dorpsraden  /  
maatschappelijk  middenveld.  

•   Het  digitale  gemeenteblad  wordt  gebruikt  om  informatie  en  
achtergronden  te  verstrekken,  maar  ook  om  vragen  van  
inwoners  te  beantwoorden  en  waar  nodig  ontwikkelingen  te  
verhelderen.    

•   Op  een  aparte  pagina  van  de  gemeentelijke  website  komt  
informatie  over  het  proces,  de  ontwikkelingen,  
achtergronden  te  staan.  

•   In  september  zijn  er  rondetafelbijeenkomsten  voor  de  
bevolking  georganiseerd  om  informatie  over  te  dragen  en  
voor  participatiedoeleinden,  zoals  het  verkrijgen  van  
draagvlak.  Via  een  huis-aan-huis  uitnodiging  werden  de  
bewoners  uitgenodigd  voor  de  rondetafels.    

Media  

  

Via  persgesprekken  en  persberichten  ontvangen  de  lokale  en  
regionale  pers  informatie  over  het  proces.  Open  communicatie  
en  korte  lijnen  vormt  het  uitgangspunt.  Begin  september  2013  
vonden  er  persgesprekken  plaats  waarbij  de  conclusies  uit  de  
bestuurlijke  werkgroep  werden  toegelicht  door  de  
burgemeester.  

  

Uitgelicht:  de  rondetafelbijeenkomsten  op  10  en  12  september  in  het  gemeentehuis  

Het  college  en  de  raad  organiseerden  in  september  2013  twee  rondetafelgesprekken  om  bij  
inwoners  na  te  gaan  wat  belangrijk  is  voor  de  eigen  woonkern.  Bewoners  ontvingen  hier  een  
aparte  uitnodiging  voor  (zie  bijlage).    

De  aanwezigen  werden  enerzijds  geïnformeerd  over  het  proces  en  anderzijds  gevraagd  om  
mee  te  denken  over  onderwerpen  die  van  belang  zijn  om  mee  te  nemen  in  de  toekomstige  
onderhandelingen.  De  leden  van  de  gemeenteraad  hadden  een  actieve  rol  door  de  tafels  
voor  te  zitten.  Er  waren  circa  7  tafels  ingericht,  verdeeld  onder  inwoners  uit  de  kernen  en  
ondernemers.  

De  vraag  die  de  inwoners  en  ondernemers  voorgelegd  kregen  was:  welke  waarden  van  deze  
gemeenten  zouden  geborgd  moeten  blijven  per  woonkern?  De  resultaten  hiervan  werden  
gebruikt  als  input  voor  het  op  te  stellen  waardeprofiel  van  de  gemeente  om  later  mee  te  
nemen  in  de  latere  onderhandelingen.    

Verslaglegging  van  de  tafels  is  te  vinden  in  een  aparte  bijlage.  

De  deelnemers  lieten  een  e-mailadres  achter  en  ontvingen  na  de  twee  bijeenkomsten  een  
bedankmail  met  het  webadres  waar  meer  informatie  over  het  toekomstproces  te  vinden  is  
(zie  bijlage).  NB:  deze  maillijst  is  gedurende  het  proces  verder  aangevuld  en  bestaat  uit  circa  
170  e-mailadressen.  De  personen  op  deze  maillijst  worden  via  de  mail  geïnformeerd  over  het  
proces.    
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Oktober  2013:  Nota  Realistisch  perspectief  gemeente  Haarlemmerliede  en  
Spaarnwoude  

De  conceptnota  ‘Realistisch  perspectief  gemeente  Haarlemmerliede  en  Spaarnwoude’  werd  
aangevuld  met  de  inbreng  van  de  bewoners  gegeven  tijdens  de  rondetafelbijeenkomsten.  
Zinsnede  uit  het  raadsvoorstel  over  de  inbreng  van  bewoners  tijdens  de  rondetafels:    

‘Aan  de  deelnemers  is  gevraagd  welke  waarden  zij  geborgd  zouden  willen  zien  in  de  nieuwe  situatie.  
Bovenaan  staat  voor  bewoners  en  inwoners  dat  ook  in  de  toekomst  de  Groene  Buffer  moet  blijven  
bestaan.  Er  wordt  uitgegaan  van  voortgezet  gebruik  van  het  groengebied  op  de  manier  zoals  in  de  
structuurvisie  “Samen  naar  2035”  is  beschreven.  De  inwoners  voelen  zich  thuis  in  de  gemeenschap  
van  hun  dorp  en  willen  dat  deze  gemeenschap  ook  op  de  langere  termijn  blijft  bestaan  met  de  
saamhorigheid  die  daarin  nu  wordt  gevoeld.  Er  is  behoefte  aan  een  loket  in  het  eigen  dorp  voor  de  
contacten  met  de  gemeente.  Men  stelt  ook  prijs  op  handhaven  van  de  huidige  voorzieningen  in  de  
dorpen.  In  de  bestuurlijke  relatie  moet  de  huidige  rol  van  dorpsraden/dorpsvereniging  gehandhaafd  
blijven.  De  nota  werd  vervolgens  behandeld  in  de  commissie  van  1  oktober  2013.’    

November  2013:  Nadere  toelichting  op  de  Nota    

Uit  de  behandeling  van  het  raadsvoorstel  in  de  commissievergadering  van  1  oktober  bleek  
een  meerderheid  van  de  partijen  een  nadere  toelichting  te  wensen  op  de  nota.  Met  name  
over  andere  samenwerkingsvormen  en  door  het  afleggen  van  werkbezoeken.  In  de  
commissievergadering  van  5  november  2013  gingen  de  partijen  akkoord  met  de  
opdrachtverlening  aan  WagenaarHoes  om  een  nadere  onderbouwing  op  te  stellen  over  de  
bestuurlijke  toekomst  van  de  gemeente.  In  november  vonden  er  diverse  werkbezoeken  
plaats  aan  andere  samenwerkingsvormen  (Bloemendaal  /  Bennebroek,  Ten  Boer  /  Sudwest  
Fryslan).  Ook  vond  er  nog  een  aparte  bijeenkomst  plaats  voor  ondernemers  op  18  november  
2013  om  input  te  verzamelen  voor  het  waardeprofiel.  

Eerste  peiling  door  bewoners:  debatavond  in  Dorpscentrum  Spaarndam  

Na  de  rondetafelbijeenkomsten  in  september  organiseerden  andere  organisaties  op  eigen  
initiatief  (bewoners)avonden  om  te  praten  over  de  toekomst  van  onze  gemeente.  Op  initiatief  
van  de  Dorpsraad  Spaarndam  vond  er  op  21  november  2013  een  debatavond  plaats  in  de  
sportzaal  van  het  Dorpscentrum.  Hierbij  waren  vertegenwoordigers  van  het  college  en  de  
raadsleden  aanwezig  om  een  toelichting  te  geven  op  de  situatie  van  de  gemeente,  gelet  op  
de  toekomstige  ontwikkelingen.    

De  aanwezigen  spraken  hun  zorg  uit  over  het  behoud  van  het  groengebied  en  zij  stelden  
veel  vragen  gesteld  over  de  toekomstige  fusiegemeente.  Uit  de  bijeenkomst  bleken  de  
volgende  onderwerpen  in  elk  geval  van  belang  voor  de  aanwezigen:  de  functie  van  de  
groene  buffer,  de  identiteit  van  de  woonkern  en  het  ambtelijk  apparaat.  

Het  verslag  van  deze  bijeenkomst  is  in  het  Gemeentelijk  Nieuwsblad  van  27  november  2013  
geplaatst.  Deze  is  te  vinden  in  de  bijlage.    

3  december  2013:  toetsingscriteria  en  opdracht  WagenaarHoes    

In  de  commissievergadering  van  3  december  2013  vond  er  met  de  raadsleden  een  discussie  
plaats  over  de  zelfstandigheid  van  de  gemeente.  Hierbij  werden  de  toetsingscriteria  
vastgesteld  over  de  bestuurlijke  zelfstandigheid.  WagenaarHoes  kreeg  de  opdracht  om  aan  
de  hand  van  het  toetsingskader  de  nadere  onderbouwing  op  te  stellen  over  de  vraag:  
Redden  wij  het  als  zelfstandige  gemeente  of  niet?  De  nadere  onderbouwing  volgde  in  de  
commissievergadering  van  7  januari  2014  en  de  raadsvergadering  van  28  januari  2014.    
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7  januari  2014:  commissie  besluit  om  na  verkiezingen  verder  te  gaan  

De  commissie  Raadsvoorbereiding  vergaderde  over  de  nota  ‘Realistisch  perspectief  
Haarlemmerliede  en  Spaarnwoude’  op  7  januari  2014.  De  vergadering  leidde  tot  het  besluit  
om  na  de  verkiezingen  van  19  maart  2014  de  nieuwe  raad  te  laten  besluiten  over  de  route  
voor  de  toekomst  van  de  gemeente.  Een  aantal  partijen  sprak  de  voorkeur  uit  om  deze  
keuze  door  de  nieuwe  raad  te  laten  maken.  Daarnaast  bleek  er  behoefte  te  zijn  aan  een  
meer  toegankelijker  uitleg  voor  bewoners  en  ondernemers.  De  commissie  gaf  aan  om  al  wel  
verder  te  gaan  met  het  samenstellen  van  het  waardeprofiel  van  de  gemeente.    

Het  agendapunt  ‘Afronding  eerste  fase  Realistisch  perspectief  Haarlemmerliede  en  
Spaarnwoude’  kwam  terug  in  de  raadsvergadering  van  28  januari  2014  waarbij  de  raad  
besloot  om  het  gedane  werk  en  de  afronding  van  dit  deel  van  het  proces  te  markeren.    

Januari  2014:  bewonersavonden  in  de  kernen  

Inwoners  en  ondernemers  worden  opnieuw  uitgenodigd  voor  bijeenkomsten  in  de  kernen  om  
informatie  te  geven  over  het  proces  en  om  in  gesprek  te  gaan  over  het  waardeprofiel  van  de  
gemeente.  In  januari  organiseerden  we  drie  bijeenkomsten  in  iedere  woonkern:  maandag        
13  januari  2014  in  Halfweg,  dinsdag  14  januari  2014  in  Haarlemmerliede  en  woensdag                
15  januari  2014  in  Spaarndam.    

De  bijeenkomsten  werden  aangekondigd  in  het  Gemeentelijk  Nieuwsblad  van  10  december  
2013.  Daarnaast  ontvingen  inwoners  half  december  een  aparte  uitnodiging  in  de  bus  en  
ontvingen  vertegenwoordigers  van  het  maatschappelijk  middenveld  een  aparte  
briefuitnodiging  per  post.  Al  deze  middelen  zijn  te  vinden  in  de  bijlage.  

Bij  de  bijeenkomst  in  Halfweg  waren  circa  45  inwoners  en  ondernemers  aanwezig.  In  
Haarlemmerliede  50  en  in  Spaarndam  waren  circa  110  mensen  aanwezig.  Een  aantal  
kenmerken  van  de  gemeente  kwam  bij  alle  bijeenkomsten  terug:  behoud  van  de  groene  
buffer,  korte  lijnen  met  het  gemeentebestuur  en  de  ambtenaren,  monumenten  en  historische  
waarden,  leefbare  kernen,  en  behoud  van  de  voorzieningen.    

Verschillen  per  dorpskern  

In  Halfweg  gaf  men  naast  de  eerdergenoemde  punten  ook  aan  dat  het  dorpsaangezicht  
behouden  moet  blijven  met  de  kerk.  Daarnaast  werden  de  voorzieningen  in  Zwanenburg  
genoemd,  het  behoud  van  het  gemeentehuis,  het  behoud  van  de  eigen  identiteit  mét  de  
rustige  omgeving,  de  groenvoorziening,  het  behoud  van  de  ambtenaren  en  het  tegengaan  
van  de  overlast  van  de  N200.    

In  Haarlemmerliede  werd  als  belangrijkste  waarde  het  groengebied  genoemd.  Daarnaast  
kwamen  waarden  aan  bod  zoals  het  behoud  van  de  kleinschaligheid  en  rust.  Maar  ook  de  
school  is  een  belangrijke  voorziening  in  de  kern  die  van  belang  is  voor  het  waardeprofiel.  Het  
verkeer  is  zorgelijk  en  de  wegen  zouden  verbeterd  moeten  worden,  zoals  het  aanleggen  van  
wandelpaden.  Ook  moeten  de  agrarische  voorzieningen  behouden  blijven.  

In  Spaarndam  werd  algemeen  genoemd  dat  er  meer  jongeren  betrokken  moeten  worden  bij  
dit  proces,  bijvoorbeeld  door  het  gebruik  van  social  media.  Verder  kwam  in  Spaarndam  aan  
de  orde  dat  Haarlemmerliede  en  Spaarnwoude  een  mooie  gemeente  is  en  dat  het  waard  is  
om  voor  de  groene  buffer  te  strijden.  In  de  toekomst  zou  er  één  Spaarndam  moeten  komen.  
Verder  zijn  er  goede  sportvoorzieningen,  is  Spaarndam  kindvriendelijk  en  zijn  jongeren-‐‑  en  
ouderenvoorzieningen  van  belang  om  de  kern  leefbaar  te  houden.  Er  moet  ingezet  worden  
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op  goed  openbaar  vervoer.  De  wegen  zijn  een  zorg  en  mogen  niet  meer  belast  worden.  
Sluipverkeer  moet  tegengegaan  worden.  De  winkel,  het  Dorpscentrum  en  de  school  moeten  
blijven  in  Spaarndam.  SpaarneBuiten  mag  afgebouwd  worden  zonder  hoogbouw  en  er  is  
behoefte  aan  meer  parkeergelegenheid.  De  middenstand  is  van  belang,  net  als  de  kerk  en  
de  medische  verzorging.  

28  januari  2014:  raadsbesluit  markeert  het  proces  tot  nu  toe  

In  de  vergadering  van  de  commissie  Raadsvoorbereiding  van  7  januari  is  uitgebreid  
gesproken  over  het  voorstel  ‘Realistisch  perspectief  voor  Haarlemmerliede  en  
Spaarnwoude’.  Op  7  januari  2014  gaven  de  commissieleden  aan  dat  inhoudelijke  
besluitvorming  over  de  toekomst  niet  nu,  maar  na  de  raadsverkiezingen  van  19  maart  2014  
door  de  nieuwe  raad  genomen  zal  worden.  Wel  werd  het  werk  tot  nog  toe  gemarkeerd  en  
deze  fase  van  het  proces  afgerond.  Met  het  besluit  werd  het  college  opgedragen  
voorbereidingen  te  treffen  voor  oplossingen  met  een  nadere  onderbouwing  en  om  na  de  
verkiezingen  een  uitwerkingsplan  aan  de  raad  aan  te  bieden.    

In  het  Gemeentelijk  Nieuwsblad  van  5  februari  2014  is  er  verslag  van  deze  raadsvergadering  
gedaan.    

Februari  –  juli  2014:  gemeenteraadsverkiezingen    

Tijdens  de  verkiezingscampagne  heeft  een  aantal  partijen  bij  inwoners  de  voorkeur  getoetst  
over  de  toekomst  van  de  gemeente.  Hieruit  bleek  dat  het  merendeel  van  de  kiezers  een  
zelfstandige  gemeente  prevaleerden.  Mede  naar  aanleiding  daarvan  is  in  het  coalitie-
programma  2014-2018  hierover  afgesproken  om  aanvullend  onderzoek  te  doen  naar  de  
verschillende  mogelijke  bestuursvormen,  inclusief  een  onderzoek  naar  de  eventuele  
houdbaarheid  van  een  zelfstandige  gemeente.  Daarbij  is  ook  vastgelegd  dat  inwoners  de  
gelegenheid  krijgen  hun  mening  te  geven  voordat  een  definitief  besluit  wordt  genomen  over  
de  toekomst  van  de  gemeente.  

Het  college  nam  op  1  juli  2014  een  voorstel  aan  waarbij  aan  de  raad  (van  september)  wordt  
voorgesteld  om  een  verdiepingsonderzoek  uit  te  laten  voeren  naar  de  (on)haalbaarheid  van  
verschillende  bestuursvormen  voor  de  gemeente,  inclusief  naar  de  eventuele  houdbaarheid  
van  een  zelfstandige  gemeente.  Het  is  de  bedoeling  dat  de  raad  in  april  2015  kan  besluiten  
over  een  vervolgproces  naar  aanleiding  van  de  uitkomsten.  

Digitaal  Gemeenteblad  

In  het  digitale  gemeenteblad  van  9  juli  2014  verscheen  een  artikel  met  informatie  over  het  
toekomstproces.  

Mail  aan  betrokkenen  

De  maillijst  van  betrokken  bewoners  bij  het  proces  ontvingen  op  4  juli  2014  een  mailbericht  
met  informatie  over  de  verdere  voortgang  van  het  proces.  

Media  

De  lokale  en  regionale  media  werden  bijgepraat  over  de  verdere  aanpak  en  voortgang  van  
het  toekomstproces.    
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September  –  december  2014:  start  van  het  verdiepingsonderzoek  

In  de  raadsvergadering  van  september  2014  besloot  de  gemeenteraad  om  het  
verdiepingsonderzoek  te  starten.  Adviesbureau  Berenschot  kreeg  de  opdracht  om  het  
onderzoek  naar  de  gemeentelijke  toekomst  uit  te  voeren.  Het  verdiepingsonderzoek  moet  
leiden  tot  een  richtinggevende  keuze  van  uw  raad  voor  de  bestuurlijke  toekomst  van  
Haarlemmerliede  en  Spaarnwoude  in  april  2015.    

Het  interne  onderzoek  ging  in  oktober  van  start.  Een  eerste  raadsconferentie  vond  op                  
14  oktober  2014  plaats  over  de  aanpak  en  inhoud  van  het  onderzoek.  Hierna  werden  
collegeleden,  raadsleden,  ambtenaren  en  het  maatschappelijk  middenveld  bevraagd  over  de  
bestuurlijke  toekomst.  Het  onderzoek  duurde  tot  december  2014.  Hierna  stelde  Berenschot  
de  Nota  van  Bevindingen  op  (een  tussenrapportage).  

Bewoners  informeren  over  het  proces  via  een  huis-aan-huisbrief  

In  oktober  2014  ontvingen  inwoners  van  de  gemeente  huis-aan-huis  een  informatiebrief  van  
de  burgemeester  waarin  het  vervolgproces  werd  aangekondigd.  Daarnaast  werden  de  
betrokkenen  in  het  mailadressenbestand  geïnformeerd  per  mail  over  het  toekomstproces.    

Digitaal  Gemeenteblad  

Op  29  oktober  2014  verscheen  er  een  artikel  in  het  Digitaal  Nieuwsblad  van  de  gemeente  
met  informatie  over  het  toekomstproces.  

Media    

De  lokale  en  regionale  media  werden  bijgepraat  over  het  toekomstproces  en  over  het  
verdiepingsonderzoek  dat  uitgevoerd  ging  worden.    

Advertorial    

In  december  2014  plaatsten  wij  een  advertorial  in  de  lokale  weekbladen  om  inwoners  te  
informeren  over  het  proces  dat  wij  hebben  doorlopen  en  in  2015  verder  gaan  doorlopen.    

Digitale  Poll  

Begin  december  2014  publiceerden  we  een  digitale  poll  op  onze  website.  Doel  van  de  poll  is  
de  mening  te  peilen  van  inwoners,  bedrijven  en  organisaties  over  relevante,  actuele  thema’s  
binnen  de  gemeente.  Te  denken  valt  aan  ontwikkelingen  in  de  buurt  en  de  toekomstige  
organisatie  van  de  gemeente.  

Een  stem  uitbrengen  is  eenvoudig  en  ook  de  resultaten  bekijken  kan  gemakkelijk.  
Betrokkenen  kunnen  zo  ontdekken  hoe  medebewoners  over  actuele  thema’s  denken.  De  poll  
is  te  vinden  op  de  homepage  van  www.haarlemmerliede.nl  en  verschijnt  ook  in  het  Digitale  
Nieuwsblad  van  de  gemeente.  Met  een  persbericht  is  de  Digitale  poll  aangekondigd  en  ook  
in  het  Digitale  Nieuwsblad  van  de  gemeente.    

Tijdlijn  

Om  het  gehele  proces  van  begin  af  aan  overzichtelijk  te  maken,  is  er  een  grafische  tijdlijn  
samengesteld.  Deze  tijdlijn  geeft  alle  belangrijke  momenten  weer  van  het  proces.  De  tijdlijn  
is  te  vinden  op  de  speciale  pagina  van  onze  website.    
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Januari  2015:  Nota  van  bevindingen  (eerste  tussenrapportage  Berenschot)  

De  nota  van  bevindingen  werd  in  januari  2015  openbaar.  De  nota  van  bevindingen  is  geen  
analyse  of  conclusie  maar  een  feitelijke  weergave  van  de  voorlopige  resultaten  (bevindingen)  
van  het  onderzoek.  De  nota  werd  behandeld  tijdens  de  tweede  raadsconferentie  op                        
15  januari  2015.  Uit  de  eerste  tussenrapportage  blijkt  dat  het  behoud  van  de  groene  buffer,  
het  landelijke  karakter,  de  hoogste  prioriteit  heeft  bij  ondervraagden.  Verder  werd  duidelijk  
dat  de  bestuurlijke  kracht  van  de  gemeente  onder  druk  staat.  

Raadsconferentie,  media  en  Digitaal  Nieuwsblad  

Op  16  januari  2015,  na  de  raadsconferentie,  werd  het  personeel  geïnformeerd  over  de  
eerste  bevindingen  en  in  de  middag  werden  er  persgesprekken  gevoerd.  De  regionale  en  
lokale  bladen  plaatsten  naar  aanleiding  van  de  tussenrapportage  artikelen.  In  de  Digitale  
Gemeentekrant  van  de  gemeente  van  21  januari  2015  verscheen  ook  informatie  over  de  
tussenrapportage.    

Februari  2015:  Eerste  Horizon&Stipkrant  en  met  bewoners  in  gesprek  

Om  bewoners  te  nog  nadrukkelijker  te  betrekken  ten  te  informeren  over  het  toekomstproces  
en  het  onderzoek  naar  de  bestuurlijke  toekomst  van  de  gemeente  stelden  wij  een  aparte  
‘Horizon&Stipkrant’  samen.  De  eerste  uitgave  van  de  krant  viel  begin  februari  2015  bij  
bewoners  op  de  mat.  In  de  krant  werden  bewoners  uitgenodigd  voor  debatbijeenkomsten  in  
de  eigen  kern,  gevraagd  om  mee  te  doen  aan  de  enquête  en  om  hun  mening  via  de  digitale  
poll  achter  te  laten.  Voor  bewoners  die  niet  naar  de  debatbijeenkomsten  konden  komen  was  
het  mogelijk  om  de  bijeenkomsten  live  te  volgen  via  onze  website.    

Debatbijeenkomsten    

De  tussenrapportage  van  Berenschot  (Nota  van  Bevindingen)  bevatte  meningen  van  de  
raadsleden  en  de  leden  van  het  college  van  burgemeester  en  wethouders,  de  ambtenaren  
en  maatschappelijke  organisaties  over  de  bestuurlijke  kracht  van  de  gemeente.  Ook  de  
mening  en  inbreng  van  inwoners  achtten  wij  van  groot  belang  voor  het  onderzoek.  Bewoners  
werden  daarom  uitgenodigd  voor  debatbijeenkomsten  op  18  en  19  februari  2015  in  de  
kernen  Halfweg  en  Spaarndam.  Inwoners  en  ondernemers  werden  gevraagd  om  hun  mening  
te  geven  via  stellingen  en  stemkastjes.  Voor  inwoners  die  niet  konden  komen,  was  het  
mogelijk  om  de  e-debatten  live  te  volgen  via  www.haarlemmerliede.nl/toekomst.  Dit  is  in  het  
Digitale  Gemeenteblad  van  de  gemeente  (18  februari  2015)  nog  extra  aangekondigd:  en  
ondersteund  met  een  persbericht.    

In  het  Digitale  Gemeenteblad  van  4  maart  2015  en  op  onze  website  is  een  verslag  van  de  
bijeenkomsten  te  vinden.  Daarnaast  publiceerden  lokale  en  regionale  media  berichtgevingen  
over  deze  avonden  (Witte  Weekblad,  Haarlems  Dagblad  en  RTVNH).    

E-debat  in  Spaarndam  

In  de  kantine  van  SV  Spaarnwoude  waren  zo’n  80  inwoners  aanwezig.  Totaal  keken  er  98  
mensen  mee  via  de  livestream.    

De  meeste  aanwezigen  gaven  aan  het  belangrijk  te  vinden  dat  de  gemeente  zelfstandig  blijft.  
Ook  het  behoud  van  de  groene  buffer  stond  centraal.  De  groene  buffer  hangt  voor  veel  
mensen  samen  met  de  zelfstandigheid  van  de  gemeente.  Toch  gaf  ook  een  aantal  inwoners  
aan  dat  zelfstandigheid  op  termijn  niet  valt  te  handhaven.  Er  is  besef  dat  er  in  de  afgelopen  
jaren  veel  is  veranderd,  zeker  voor  wat  betreft  de  rol  en  de  taken  van  de  gemeente.  
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Gemeend  werd  dat  de  gemeente  primair  de  belangen  van  bewoners  moet  blijven  dienen,  
onder  andere  door  te  zorgen  dat  de  voorzieningen  in  stand  worden  gehouden.  Een  ander  
belangrijk  onderdeel  van  het  e-debat  ging  over  de  overeenkomsten  van  onze  gemeente  met  
andere  gemeenten.  In  Spaarndam  werd  de  gemeente  Velsen  het  meeste  genoemd.  Verder  
gaf  het  merendeel  van  de  inwoners  aan  dat  ze  bereid  zijn  om  meer  te  betalen  voor  de  
zelfstandigheid  van  de  gemeente.  

E-debat  in  Halfweg    

In  Halfweg  waren  er  zo’n  45  inwoners  aanwezig.  Totaal  keken  er  66  mensen  mee  via  de  
livestream.    

De  uitkomsten  verschilden  niet  veel  met  die  van  Spaarndam.  Ruim  de  helft  van  de  
aanwezigen  was  van  mening  dat  de  gemeente  zelfstandig  zou  moeten  blijven.  Wel  is  er  het  
besef  er  dat  er  veel  op  de  gemeente  afkomt.  Gemeente  Velsen  werd  ook  in  Halfweg  gezien  
als  de  gemeente  die  de  meeste  overeenkomsten  heeft  met  onze  gemeente.  Dit  komt  vooral  
door  het  gedeelde  recreatiegebied  Spaarnwoude.  Ook  gaf  men  aan  bereid  te  zijn  om  meer  te  
betalen  als  de  gemeente  daardoor  zelfstandig  zou  kunnen  blijven.  Inwoners  nuanceerden  dit  
echter  wel  en  beseften  zich  dat  niet  iedereen  zich  dit  zou  kunnen  veroorloven.  

Enquête  

Naast  de  e-debatten  konden  inwoners  van  onze  gemeente  tot  25  februari  2015  een  online  
enquête  over  de  toekomst  invullen.  Ook  ontving  een  deel  van  de  inwoners,  via  een  
steekproef,  een  enquête  thuis.  Met  deze  vragenlijst  wilden  we,  net  als  de  e-debatten,  de  
mening  horen  van  inwoners  van  de  gemeente  over  de  toekomst.  Extra  aandacht  voor  de  
enquête  werd  via  het  mailadressenbestand  gevraagd  en  via  een  persbericht.    

317  enquêtes  ingevuld  

In  totaal  zijn  er  317  enquêtes  ingevuld.  De  enquêteresultaten  zijn  meegenomen  in  het  
onderzoek  over  de  toekomst  van  de  gemeente.  Bureau  Berenschot  presenteerde  op  8  april  
2015  de  resultaten  tijdens  een  informatiebijeenkomst  in  de  Zoete  Inval  in  Haarlemmerliede.  
De  uitgewerkte  resultaten  zijn  te  vinden  vanaf  pagina  22  in  de  bijlagen  van  het  
Verdiepingsrapport  van  Berenschot.    

Maart  –  april  2015:  Video-opnames,  bewonersbijeenkomst  en  raadsvergadering  

Eind  maart  /  begin  april  werden  de  onderzoeksresultaten  van  het  Berenschot-onderzoek  
bekend.  Raadsleden,  inwoners,  pers  en  overige  belanghebbenden  werden  hierover  
geïnformeerd  op  verschillende  manieren  en  momenten.    

Video    

Al  vanaf  het  begin  van  het  toekomstproces  worden  inwoners  betrokken  bij  de  stappen  die  wij  
zetten.  Aangezien  er  veelal  oudere  inwoners  naar  de  bijeenkomsten  komen,  gingen  we  actief  
op  zoek  naar  de  jongere  inwoners  (20  –  35  jaar).  Dat  gebeurde  via  video-opnames.  In  de  
maanden  maart/april  bezochten  we  plaatsen  waar  we  veel  jongere  inwoners  konden  vinden.  
Denk  aan  sportverenigingen,  supermarkten,  ontmoetingsplekken  en  scholen.  Dat  gebeurde  
niet  met  een  vragenlijst  maar  met  een  camera.  Een  verslaggever  ging  de  straat  op  om  de  
jongere  inwoners  op  een  aansprekende  manier  te  bevragen  over  hun  ideeën  over  de  
toekomst.  Met  een  persbericht  op  13  maart  2015  is  aandacht  besteed  aan  de  opnames.  In  
het  Witte  Weekblad  heeft  hierover  een  artikel  gestaan.    
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Het  bleek  lastig  om  jongere  inwoners  te  vinden  die  een  duidelijke  mening  konden  geven  over  
de  toekomst  van  de  gemeente.  De  video  is  op  de  gemeentelijke  website  te  vinden.    

Horizon&Stipkrant  2  

Begin  april  verscheen  de  tweede  Horizon&Stipkrant.  In  deze  krant  werden  inwoners  
uitgenodigd  om  de  bewonersbijeenkomst  op  8  april  2015  in  de  Zoete  Inval  te  bezoeken.  
Tijdens  deze  bijeenkomst  presenteerde  Berenschot  de  conclusies  van  het  
onderzoeksrapport:  zelfstandigheid  zoals  nu,  is  geen  optie.    

Bewonersbijeenkomst  8  april  2015:  toelichting  resultaten  

Op  8  april  2015  werden  de  resultaten  van  het  onderzoeksrapport  van  Berenschot  toegelicht  
tijdens  een  speciale  bewonersbijeenkomst  in  de  Zoete  Inval  in  Haarlemmerliede.  Daarna  is  
het  rapport  in  te  zien  op  de  gemeentelijke  website.  De  bijeenkomst  is  aangekondigd  in  het  
Digitale  Nieuwsblad,  via  lokale  bladen  en  via  de  huis-aan-huis-verspreidde  
Horizon&Stipkrant.  Daarnaast  werd  ook  deze  bijeenkomst  live  uitgezonden  via  onze  website.    

Er  waren  circa  120  belangstellenden  aanwezig.  Tijdens  de  bijeenkomst  werd  verder  
aandacht  besteed  aan  het  behoud  van  het  groengebied  en  de  leefbare  kernen.  Het  zijn  dé  
twee  belangrijkste  waarden  die  gemeentebreed  gedeeld  worden.  Dit  brede  draagvlak  is  zeer  
bijzonder  te  noemen.  Het  komt  niet  vaak  voor  dat  een  hele  gemeente,  waaronder  het  
gemeentebestuur,  de  inwoners,  de  ondernemers  en  het  maatschappelijk  middenveld  
dezelfde  punten  benoemen  als  belangrijkste  kernwaarden.  De  centrale  vraag  is  dan  ook  hoe  
deze  belangen  het  beste  gediend  kunnen  worden  in  de  toekomst.    

Volgens  de  onderzoekers  van  Berenschot  worden  de  belangen  in  ieder  geval  niet  gediend  
door  op  dezelfde  voet  door  te  gaan.  De  toekomst  vraagt  om  duurzame  bestuurskracht  met  
voldoende  draagkracht.  Deze  bestuurskracht  wordt  niet  geboden  vanuit  bestuurlijke  
zelfstandigheid.  

Horizon&Stipkrant  3  

Om  ook  onze  inwoners  te  informeren  over  de  uitkomsten  van  het  Berenschotrapport  werd  er  
een  Horizon&Stipkrant  uitgegeven  en  verspreid  rond  half  april  2015.  In  deze  editie  werd  een  
inzichtelijk  gemaakt  welke  scenario’s  er  zijn  voor  de  toekomst  via  een  ‘stoplichtentabel’  en  
werden  mensen  uitgenodigd  om  de  (raads)bijeenkomsten  in  april,  mei  en  juni  te  bezoeken.    

Raad  en  commissie  aan  het  woord  in  april  en  mei  2015  

Na  het  ophalen  van  alle  input  bij  bewoners  en  het  uitleggen  van  de  onderzoeksresultaten  
door  Berenschot,  kon  de  besluitvorming  door  de  gemeenteraad  plaatsvinden.  Ook  hierbij  
weden  bewoners  nadrukkelijk  betrokken.  Zo  vonden  er  voorafgaande  de  definitieve  
besluitvorming  (4  juni  2015  commissievergadering  en  16  juni  2015  raadsvergadering)  nog  
twee  speciale  vergaderingen  plaats.  De  bijeenkomsten  werden  in  de  Zoete  Inval  gehouden  
vanwege  de  beschikbare  ruimte  en  de  belangstelling  van  inwoners  en  belanghebbenden.  
Ook  deze  bijeenkomsten  werden  live  uitgezonden  via  onze  website.    

Speciale  commissievergadering  op  28  april  2015  

Tijdens  een  speciale  commissievergadering  op  28  april  2015  besprak  de  gemeenteraad  de  
resultaten  van  de  onderzoeken  en  het  voorstel  van  het  college.  Het  raadsvoorstel  voor  juni  
lag  in  dezelfde  lijn  als  de  conclusies  en  aanbevelingen  van  de  onderzoeksrapporten,  
namelijk  dat  met  het  oog  op  de  strategische  ontwikkelrichting  voor  Haarlemmerliede  en  



 11 

Spaarnwoude  niet  wenselijk  is  om  in  de  huidige  vorm  en  omvang  bestuurlijk  zelfstandig  te  
blijven  voortbestaan.  Het  college  stelde  de  raad  voor  om  te  koersen  richting  bestuurlijke  fusie  
en  de  fusiemogelijkheden  verder  te  verkennen.    

Inwoners  werden  voor  deze  vergadering  uitgenodigd  via  de  Horizon&Stipkrant,  via  het  
Digitale  Nieuwsblad  van  15  april  2015  en  via  de  mail  aan  het  mailadressenbestand.  
Daarnaast  is  er  een  persbericht  gestuurd  naar  de  lokale  en  regionale  media.    

Er  waren  circa  60  belangstellenden  aanwezig.  In  totaal  hebben  er  136  mensen  meegekeken  
via  de  livestream.  Er  waren  geen  insprekers.    

11  mei  2015:  informatiebijeenkomst  voorgenomen  besluit  

De  meerderheid  van  de  commissieleden  gaf  aan  dat  zij  de  adviezen  van  de  
onderzoeksrapporten  zal  overnemen.  Voordat  zij  hier  definitief  over  besluiten  vragen  zij  
nogmaals  de  mening  van  bewoners  en  betrokkenen.  Ook  om  onduidelijkheden  weg  te  
nemen  en  vragen  te  beantwoorden.  Dat  gebeurde  tijdens  een  informatiebijeenkomst  op  11  
mei  2015.  Dan  zijn  alle  raadsleden  aanwezig  om  vragen  te  beantwoorden  en  kan  men  een  
mening  geven  over  de  bestuurlijke  toekomst.    

Via  de  Horizon&Stipkrant  3  werden  inwoners  voor  deze  bijeenkomst  uitgenodigd  en  via  het  
Digitale  Nieuwsblad  van  29  april  2015  en  via  de  mail  aan  het  mailadressenbestand.  
Daarnaast  is  er  een  persbericht  gestuurd  naar  de  lokale  en  regionale  media.  Ook  is  er  een  
aparte  flyer  en  poster  ontwikkeld  en  verspreid.  

Ongeveer  60  mensen  waren  aanwezig  en  94  mensen  keken  mee  via  de  livestream.  De  
aanwezigen  konden  in  één  op  één  gesprekken  met  de  raadsleden  spreken  maar  ook  tijdens  
een  plenair  deel.  Het  plenaire  deel  begon  met  een  verklaring  van  de  vijf  raadsfracties  over  
hun  voorlopige  standpunt  en  de  bestuurlijke  toekomst.  De  dorpsraden/dorpsvereniging  
noemden  zes  aanbevelingen  om  mee  te  nemen  in  het  verdere  onderzoek  naar  de  toekomst.  
Hierna  kwamen  de  inwoners  aan  het  woord.  Een  belangrijke  reactie  was  dat  de  bestuurlijke  
zelfstandigheid  van  de  gemeente  niet  ter  discussie  moet  staan.  Opheffen  van  de  
zelfstandigheid  zou  zeer  slecht  uitpakken  voor  het  behoud  van  de  Groene  Buffer  omdat    
diverse  gemeenten  al  plannen  zouden  hebben  voor  een  invulling  van  het  gebied.  

In  het  Digitale  Gemeenteblad  van  13  mei  2015  is  een  verslag  van  de  bijeenkomst  terug  te  
lezen.    

Besluitvormingstraject  in  juni  2015  

Op  basis  van  de  reacties  die  de  gemeenteraad  van  inwoners  heeft  gekregen,  nam  zij  een  
definitief  besluit  over  de  verschillende  opties.  Alles  gehoord  hebbende,  zal  de  commissie  in  
de  (openbare)  vergadering  van  4  juni  het  standpunt  definitief  bepalen.  Later,  in  de  
raadsvergadering  van  16  juni  zal  het  besluit  worden  genomen.  Ook  deze  bijeenkomsten  
werden  live  via  onze  website  uitgezonden.    

4  juni  2015:  commissievergadering  

Inwoners  zijn  via  de  Horizon&Stipkrant  3  voor  deze  bijeenkomsten  uitgenodigd,  ook  om  in  te  
spreken.  Daarnaast  is  in  het  Digitale  Nieuwsblad  van  27  mei  2015  aandacht  voor  geweest  en  
via  de  mail  aan  het  mailadressenbestand.  Daarnaast  is  er  een  persbericht  gestuurd  naar  de  
lokale  en  regionale  media.    
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Er  waren  ongeveer  35  belangstellenden.  Er  was  één  inspreker,  die  de  commissie  probeerde  
te  overtuigen  van  zijn  mening  dat  het  opgeven  van  de  zelfstandigheid  van  de  gemeente  een  
slechte  zaak  is  vooral  voor  de  Groene  Buffer.  De  inspreker  pleitte  dan  ook  voor  ambtelijke  
samenwerking  om  de  concrete  problemen  in  de  gemeente  op  te  lossen.    

Na  een  discussie  tussen  de  commissieleden  werd  er  een  toevoeging  voorgesteld  aan  het  
besluit:  dat  er  wordt  gekoerst  op  een  bestuurlijke  fusie  “tenzij  tijdens  het  proces  blijkt  dat  er  
een  andere  optie  is  waarbij  de  belangen  en  de  waarden  van  onze  gemeenschap  beter  
worden  gewaarborgd.”  In  de  raadsvergadering  van  16  juni  2015  zal  duidelijk  worden  of  de  
gehele  raad  met  dit  voorstel  in  kan  stemmen.  Het  verslag  is  te  lezen  in  het  Digitale  
Nieuwsblad  van  10  juni  2015  waarbij  men  ook  werd  uitgenodigd  voor  de  raadsvergadering  
van  16  juni.    

16  juni  2015:  het  besluit  

Op  16  juni  2015  besloot  de  gemeenteraad  over  het  beste  scenario  voor  de  toekomst.  Een  
raadsbreed  besluit  is  tijdens  een  speciale  raadsvergadering  genomen.  Het  was  niet  
gemakkelijk  om  tot  een  raadsbreed  besluit  over  de  toekomst  van  de  gemeente  te  komen.  
Vooral  het  CDA,  met  vier  zetels,  kon  zich  het  hele  proces  niet  vinden  in  een  bestuurlijke  
fusie.  De  partij  vond  deze  variant  te  kort  door  de  bocht  en  wilde  een  tussenstap  inbouwen.  
Daarom  werd  het  raadsbesluit  aangepast  door  de  volgende  toevoeging;;  er  wordt  gekoerst  
richting  bestuurlijke  fusie  tenzij  tijdens  het  proces  blijkt  dat  er  een  andere  optie  is,  waarbij  de  
belangen  en  waarden  van  de  gemeenschap  beter  worden  gewaarborgd.  De  andere  
toevoeging  gaat  erover  dat  de  raad  zich  realiseert  dat  een  deel  van  de  gemeenschap  de  
wens  heeft  om  zelfstandig  te  blijven.  Na  deze  toevoegingen  stemde  ook  het  CDA  in  en  staan  
alle  neuzen  dezelfde  kant  op.  Dat  is  een  goed  uitgangspunt  om  het  vervolgproces  in  te  gaan.  

De  zaal  was  goed  gevuld  met  belangstellenden,  circa  40  personen  en  ook  circa  100  mensen  
volgden  de  vergadering  live  via  de  website.  Er  was  een  inspreker  die  zijn  waardering  voor  
het  proces  uitsprak  en  hoopte  op  een  verstandige  beslissing.  In  zijn  afsluiting  liet  hij  weten  
dat  hij  het  genomen  besluit,  ongeacht  de  uitslag,  zou  respecteren.      

Horizon&Stipkrant  4  

Bewoners  werden  geïnformeerd  over  het  raadsbesluit  via  de  Horizon&Stipkrant  4.  Hierin  
werd  al  vooruitgeblikt  naar  het  proces  naar  de  zomer:  het  zoeken  naar  een  geschikte  fusie  
kandidaat.  Ook  werd  het  video-verslag  aangekondigd.    

Videoreportage  

Van  elke  bijeenkomst  zijn  filmopnames  gemaakt  en  interviews  gehouden  met  inwoners  en  
raadsleden.  Deze  opnames  zijn  gecomprimeerd  in  1  videoverslag  zodat  het  proces  letterlijk  
terug  te  kijken  is.    

Digitaal  gemeenteblad  op  papier  

Naast  de  Horizon&Stipkrant  verscheen  het  Digitale  Gemeenteblad  van  de  gemeente  voor  
één  keer  op  papier.  Dit  blad  kwam  op  24  juni  uit.  In  deze  versie  stond  een  uitgebreid  verslag  
over  de  behandeling  van  de  gemeenteraad  en  het  besluit  over  de  toekomst.    

Informeren  kandidaat-fusiegemeenten  op  23  juni  2015  

Gelet  op  het  belang  van  het  raadsbesluit  van  16  juni  voor  de  gemeenten  in  de  regio,  nodigde  
het  college  vertegenwoordigers  van  de  regiogemeenten  uit  voor  een  toelichting.  Al  tijdens  
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het  onderzoek  van  Adviesbureau  Berenschot  over  de  toekomst  van  de  gemeente,  was  
toegezegd  dat  de  regiogemeenten  na  het  besluit  van  de  gemeenteraad  uitgenodigd  zouden  
worden  voor  een  toelichting.  Tijdens  de  toelichtingsbijeenkomst  werd  ingegaan  op  het  proces  
Horizon  en  Stip,  de  resultaten  van  het  onderzoeksrapport  van  Berenschot  en  het  
raadsbesluit.    

Vertegenwoordigers  van  zes  gemeenten  waren  aanwezig:  Bloemendaal,  Haarlem,  
Haarlemmermeer,  Heemstede,  Velsen  en  Zandvoort.  Gemeente  Zaandam  was  er,  na  
telefonisch  overleg,  niet  bij  omdat  deze  gemeente  aan  de  andere  zijde  van  het  
Noordzeekanaal  ligt  en  daardoor  letterlijk  een  brug  te  ver  is.  Gemeente  Amsterdam  was  
uitgenodigd  maar  kon  de  bijeenkomst  niet  bijwonen  vanwege  agendatechnische  redenen.    

Er  was  een  zeer  open  en  coöperatieve  sfeer.  Het  college  van  Haarlemmerliede  en  
Spaarnwoude  heeft  de  aanwezige  bestuurders  gevraagd  of  zij  tijd  en  energie  willen  steken  in  
het  vervolgproces.  Met  name  tijdens  de  fase  waarin  de  herindelingsmogelijkheden  worden  
verkend.  Verzocht  is  om  vóór  september  hier  een  bevestiging  van  te  mogen  ontvangen.  De  
presentatie  is  te  vinden  in  de  bijlage.    

Een  verslag  van  deze  bijeenkomst  is  opgenomen  in  het  Digitale  Nieuwsblad  van  8  juli  2015.  

Zomerperiode  2015:  landelijk  nieuws  

Op  zondag  12  juli  2015  verscheen  er  op  de  website  van  Binnenlands  Bestuur  een  artikel  
over  de  toekomst  van  de  gemeente.  In  het  artikel  geeft  de  burgemeester  een  toelichting  op  
het  proces  over  de  toekomst  en  over  de  vervolgstappen.  ANP  en  Novumnieuws  hebben  het  
artikel  opgepakt  en  verspreid.  Verschillende  (landelijke)  media  hebben  naar  aanleiding  
hiervan  de  burgemeester  geïnterviewd.  In  de  tabel  is  een  overzicht  te  vinden  met  de  links  
naar  de  interviews.  

Als  nieuwswaarde  gebruikt  de  media  het  bericht  dat  gemeente  te  koop  is.  Een  aantal  media  
noemde  de  gemeentelijke  financiën  als  aanleiding.  In  onze  eigen  berichtgeving,  via  de  
burgemeester,  op  de  website  en  in  ons  Digitale  Nieuwsblad  van  22  juli  2015  hebben  wij  
gemeld  dat  de  financiën  van  de  gemeente  niet  de  hoofdoorzaak  zijn  en  dat  er  veel  andere  
aspecten  mee  hebben  gespeeld  in  het  besluit  om  te  fuseren.    

Datum   Medium   Link    

12  juli     Binnenlands  Bestuur  
Artikel  

http://www.binnenlandsbestuur.nl/bestuur-en-
organisatie/nieuws/kleine-gemeente-zet-zichzelf-in-de-
etalage.9482998.lynkx  

13  juli     Radio  1  ‘De  ochtend’  
om  9.10  uur  

http://www.radio1.nl/item/301213-
Gemeente%20Haarlemmerliede%20zet%20zichzelf%20in%20d
e%20etalage.html  

13  juli     Radio  5  ‘Wekker  
Wakker’  om  9.20  uur    

http://www.radio5nostalgia.nl/uitzendingen/programmering.html  

13  juli     BNR  Nieuwsradio  
‘Lunchtime’  tussen  
12.00  –  13.00  uur  

http://www.bnr.nl/nieuws/441081-1507/gemeente-zet-zichzelf-in-
de-verkoop  

14  juli     Dagblad  Trouw  artikel   Zie  afbeelding.  
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14  juli     Telegraaf.nl    

artikel  +  film  

http://www.telegraaf.nl/binnenland/24261733/__Haarlemmerlied
e_in_de_etalage__.html  

14  juli     het  Parool    

artikel  

http://www.parool.nl/parool/nl/5/POLITIEK/article/detail/4100757
/2015/07/14/Amsterdam-niet-gewild-als-fusiepartner-
Haarlemmerliede-Spaarnwoude.dhtml  

14  juli     Haarlems  Dagblad  
artikel    

Zie  afbeelding  en:  U:\Algemeen\Horizon  en  
Stip\Mediaberichten  

  

14  juli     RTVNH    

nieuwsbericht  +  filmpje  

http://www.rtvnh.nl/nieuws/167409/gemeente-haarlemmerliede-
en-spaarnwoude-staat-te-koop  

16  juli     NRC  Handelsblad  
artikel  

Zie  bijlage.  

  

Augustus  2015:  beantwoording  Kamervragen  door  minister  

Naar  aanleiding  van  verschillende  berichtgevingen  over  de  bestuurlijke  toekomst  van  onze  
gemeente,  stelde  Kamerlid  Van  Raak  (SP)  op  14  juli  2015  hier  schriftelijke  vragen  over  aan  
de  minister  van  Binnenlandse  Zaken  en  Koninkrijksrelaties,  de  heer  Plasterk.  Op  12  
augustus  2015  beantwoordde  de  minister  de  vragen.  Uit  de  gestelde  vragen  bleek  dat  er  
veel  onduidelijkheid  is  over  de  achtergrond  van  het  raadsbesluit  over  de  bestuurlijke  
zelfstandigheid  van  onze  gemeente.  Zo  zou  Haarlemmerliede  en  Spaarnwoude  gedwongen  
zijn  om  zichzelf  in  de  verkoop  te  zetten.  Ook  zou  onze  gemeente  in  de  financiële  problemen  
zijn  gekomen.  Deze  informatie  is  onjuist  en  gebaseerd  op  berichtgevingen  van  derden.  

De  vragen  zijn  beantwoord  zonder  dat  onze  gemeente  is  geraadpleegd.  Op  deze  manier  is  
er  veel  onduidelijkheid  ontstaan  en  verkeerde  informatie  verspreid.  Het  college  heeft  daarom  
een  officiële  reactie  gestuurd  aan  de  minister  en  aan  het  SP  Kamerlid  met  de  juiste  
achtergrondinformatie.    
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Op  onze  website  en  in  het  Digitale  Nieuwsblad  van  19  augustus  2015  hebben  wij  hier  
informatie  over  gegeven.    

Bezoek  Commissaris  van  de  Koning  op  3  september  2015  

Donderdag  3  september  2015  bezocht  de  commissaris  van  de  Koning,  de  heer  Remkes,  
onze  gemeente  voor  een  officieel  ambtsbezoek.  De  bezoeken  vinden  eens  in  de  vijf  jaar  
plaats.  Naast  een  bezoek  aan  de  gemeente,  vindt  er  ook  een  gesprek  met  de  raad  plaats.      

Er  werden  vier  gespreksonderwerpen  behandeld.  Een  belangrijk  onderwerp  was  natuurlijk  
het  bestuurlijk  fusieproces.  De  raadsleden  vroegen  vooral  naar  de  rol  van  de  provincie  
tijdens  dit  proces.  De  commissaris  gaf  aan  dat  de  gemeente  zelf  aan  zet  is.  De  provincie  stelt  
zich  facilitair  op  en  biedt  ondersteuning.  Zo  heeft  de  provincie  veel  kennis  in  huis,  ook  gelet  
op  de  processen  in  andere  fusiegemeenten.  Van  die  kennis  kan  de  gemeente  gebruik  
maken.    

Een  verslag  van  het  bezoek  is  opgenomen  in  ons  Digitale  Nieuwsblad  van  16  september  
2015.    

Peiling  Kanaalgraver  

In  huis-aan-huisblad  De  Kanaalgraver  werd  op  10  augustus  2015  een  peiling  aangekondigd  
om  de  voorkeur  van  inwoners  te  horen  over  een  toekomstige  fusiegemeente.  Men  kon  dat  op  
de  website  aangeven  en  kon  kiezen  uit  de  4  gemeentes  waar  Halfweg  aan  grenst.    

Uit  de  peiling  bleek  dat  de  meeste  stemmers  aangaven  een  voorkeur  voor  Velsen  te  hebben.  
De  uitslag,  met  argumenten  van  de  stemmers,  werd  gepubliceerd  in  de  uitgave  van  7  
september  2015.    

Oktober  2015:  verder  met  het  toekomstproces  

Met  het  raadsbesluit  van  16  juni  2015  kreeg  ons  college  de  opdracht  om  na  de  zomerperiode  
een  plan  van  aanpak  op  te  stellen  voor  de  fases  die  gaan  komen  in  het  toekomstproces.  De  
volgende  stap  is  gericht  op  de  voorbereidingen  voor  de  verkenningsgesprekken  met  
mogelijke  fusiepartners.  Die  voorbereiding  houdt  onder  andere  in  dat  we  de  belangrijkste  
kernwaarden  concreter  maken  en  een  afwegingskader  gaan  opstellen.  Op  3  november  2015  
besprak  de  commissie  Raadsvoorbereiding  dit  plan  van  aanpak  en  stelde  de  uitgangspunten  
vast,  waaronder  een  ongedeelde  fusie.  Onder  andere  zijn  er  andere  externe  adviseurs  
aangetrokken  voor  deze  fase  van  het  proces:  een  adviseur  van  BMC  en  een  extern  
communicatieadviseur.  In  het  Digitale  Nieuwsblad  van  28  oktober  2015  is  hier  informatie  
over  gegeven.      

Werkgroep  communicatie  

Om  ook  deze  fase  van  het  proces  communicatief  goed  te  begeleiden  is  er  een  werkgroep  
communicatie  samengesteld.  Deelnemers  aan  deze  werkgroep  zijn:  Marjolein  Verhoeven  
(communicatieadviseur  gemeente),  Michiel  Krom  (extern  strategisch  adviseur),  René  de  
Boer  en  Wendy  van  der  Vechte  (externe  operationele  ondersteuning).  De  werkgroep  houdt  
toezicht  op  het  uitvoeren  van  de  communicatiestrategie  en  stemt  de  communicatiemomenten  
met  elkaar  en  de  stuurgroep  af.    

In  deze  fase  van  het  proces  worden  de  verkenningsgesprekken  met  mogelijke  fusiepartners  
voorbereid  en  gevoerd.  De  strategie  voor  deze  fase  is  daarom  gericht  op:  informeren.  
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Meepraten  is  gebeurd  in  de  vorige  fasen,  bij  het  opstellen  van  het  waardeprofiel  en  het  
verdiepingsonderzoek  van  Berenschot.    

Meer  dan  de  voorgaande  periode  gaan  in  deze  fase  ook  anderen  communiceren.  
Communicatie  over  dit  proces  loopt  via  communicatieadviseur  van  de  gemeente.  Op  deze  
manier  kan  er  gemonitord  worden  en  per  scenario  gecommuniceerd  worden.  

November  2015:  nieuwe  fase,  nieuw  krachtenveld    

Nu  de  verkenningsgesprekken  gevoerd  gaan  worden  hebben  we  te  maken  met  een  ander  
krachtenveld.  Denk  aan  de  kandidaatfusiegemeenten,  de  regionale/lokale  media,  personeel,  
raadsleden  en  het  maatschappelijk  middenveld.  Het  inventariseren  van  het  krachtenveld  is  
een  dynamisch  proces  dat  continue  bijgehouden  en  aangevuld  moet  worden.    

Monitoring  

Monitoring  van  berichtgeving  in  de  pers  en  via  social  media  wordt  in  deze  fase  van  het  traject  
bijzonder  belangrijk.  Om  de  monitoring  zo  efficiënt  mogelijk  te  laten  verlopen,  wordt  Clipit  
(een  digitale  mediamonitoringdienst)  ingezet.    

Nieuwe  communicatiemiddelen:  de  klankbordgroep  en  de  experttafel  

Naast  de  monitoring  worden  er  extra  communicatiemiddelen  ontwikkeld  om  het  
maatschappelijk  middenveld,  inwoners  en  ondernemers,  raadsleden  en  potentiële  
toekomstpartners  te  betrekken  bij  het  proces.    

Klankbordgroep  

De  raadsleden  vormen  een  belangrijke  rol.  Zij  moeten  de  afwegingen  maken  voor  de  
uiteindelijke  fusiepartner.  Nauwe  betrokkenheid  in  deze  fase  van  het  proces  is  daarom  van  
belang.  Via  raadsconferenties  en  de  klankbordgroep  worden  zij  regelmatig  bijgepraat.  De  
klankbordgroep  komt  elke  maand,  voorafgaande  de  raadsvergaderingen  bij  elkaar.  Tijdens  
deze  bijeenkomsten  worden  de  raadsleden  geïnformeerd  door  de  stuurgroep  en  kunnen  er  
vragen  worden  gesteld.  Ook  worden  er  op  verzoek  externen  uitgenodigd,  zoals  de  
kennismaking  met  de  gedeputeerde  Van  der  Hoek  en  professor  Boogers  die  vertelde  over  
wetenschappelijk  onderzoek  naar  herindelingen  van  gemeenten.    

Experttafel  

Onze  gemeente  beschikt  over  een  breed  maatschappelijk  middenveld  zoals  dorpsraden,  
sportverenigingen,  ondernemersverenigingen,  scholen,  culturele  organisaties,  etc.  Het  zijn  
belangrijke  ‘stakeholders’  die  wij  nauw  betrekken  bij  deze  fase  van  het  toekomstproces.  De  
stakeholders  en  de  betrokken  bewoners  (via  de  maillijst)  zijn  uitgenodigd  om  deel  te  nemen  
aan  speciale  gesprekstafels,  zogenaamde  experttafels.  De  tafels  worden  georganiseerd  om  
de  stakeholders  van  de  gemeente  te  informeren  over  de  stappen  die  wij  zetten  en  om  ook  
hun  expertise  op  de  diverse  terrein  op  te  halen  zodat  we  dat  mee  kunnen  nemen  in  de  
verkenningen.  De  eerste  experttafel  kwam  op  26  november  2015  bijeen  en  hierna  elke  twee  
maanden.  In  totaal  vijf  keer.    

Horizon&Stipkrant  5  

Net  als  de  vorige  fasen,  maken  we  ook  in  deze  fase  gebruik  van  de  Horizon&Stipkrant  om  
inwoners  en  ondernemers  te  informeren.  In  november  2015  verscheen  de  Horizon&Stipkrant  
5.  In  deze  krant  werden  de  vervolgstappen  uitgelicht  en  ook  werden  betrokken  inwoners  
opgeroepen  om  zich  aan  te  melden  voor  de  experttafel.    
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December  2015  –  januari  2016:  nadere  kennismaking  met  kandidaat-fusiegemeenten    

Op  24  november  2015  ging  de  gemeenteraad  akkoord  met  het  plan  van  aanpak  voor  de  
verdere  verkenningen  naar  een  fusiepartner.  In  ons  Digitale  Nieuwsblad  van  9  december  
2015  hebben  we  onze  inwoners  en  betrokkenen  hierover  geïnformeerd.    

De  communicatie  met  de  kandidaat-fusiegemeenten  verloopt  via  het  bestuur:  op  het  niveau  
van  de  burgemeester  en  gemeentesecretaris.  Dit  gebeurde  op  verschillende  manieren:  via  
de  mail,  via  werkbezoeken  en  via  schriftelijke  correspondentie.    

In  december  vonden  de  eerste  formele  gesprekken  plaats  met  vertegenwoordigers  van  onze  
gemeente  en  de  zes  potentiële  fusiepartners.  Half  januari  bezoeken  de  collega-bestuurders  
Haarlemmerliede  en  Spaarnwoude  voor  een  bustocht.  Dan  tonen  wij  onze  belangrijke  
kernwaarden,  zoals  het  groengebied  en  de  leefbare  dorpskernen.  Inwoners  en  betrokkenen  
werden  hierover  geïnformeerd  via  het  Digitale  Nieuwsblad  van  6  januari  2016.    

Bustocht  door  gemeente  op  15  januari  2016  

Om  de  kandidaat-fusiegemeenten  kennis  te  laten  maken  met  onze  gemeente,  organiseerden  
wij  een  bustocht.  Tijdens  deze  tocht  werd  een  routeboekje  samengesteld  met  belangrijke  
locaties  in  de  gemeente  die  kenmerkend  zijn  en  die  ook  terugkomen  in  het  waardeprofiel.  

Burgemeester  Heiliegers  en  wethouders  Van  Haeften  en  Graal  lieten  de  gasten  de  
belangrijkste  kernwaarden  van  onze  gemeente  zien.  De  rit  voerde  grotendeels  door  het  
groene  gebied  en  de  dorpsgemeenschappen  en  langs  historische  monumenten  als  het  
Stoomgemaal  en  Stompetoren.  Bestuurders  kregen  hierbij  ook  de  gelegenheid  om  kennis  te  
maken  en  in  gesprek  te  gaan  met  bewoners  en  ondernemers.  

Media  

De  lokale  en  regionale  media  was  uitgenodigd  om  aan  het  einde  van  de  bustour  aanwezig  te  
zijn  om  vragen  te  stellen  aan  de  aanwezigen.  Daarnaast  werden  de  regionale  en  lokale  pers  
eind  januari  nogmaals  bijgepraat  over  het  proces  door  de  burgemeester.    

Digitaal  gemeenteblad  

Een  verslag  van  de  busrit  was  te  vinden  op  onze  website  en  in  het  Digitale  Nieuwsblad  van  
20  januari  2016.    

Experttafel  2  

Leden  van  de  experttafel  kwamen  bijeen  voor  de  tweede  bijeenkomst  op  25  januari  2016  om  
bijgepraat  te  worden  over  het  proces.  

Indienen  position  papers:  15  februari  2016  

De  geïnteresseerde  gemeenten  dienden  in  februari  hun  ‘position  papers’.  Eind  februari  
werden  de  kandidaten  uitgenodigd  om  de  papers  toe  te  lichten  en  om  vragen  van  het  college  
en  de  raad  te  beantwoorden.  Na  al  deze  informatie  te  hebben  verzameld,  zal  in  de  
commissievergadering  van  10  maart  2016  een  ‘shortlist’  bekend  waarmee  er  verdiepende  
gesprekken  gevoerd  gaan  worden.  

Bewoners  werden  in  het  Digitale  Nieuwsblad  geïnformeerd  op  3  februari  2016  over  de  stand  
van  zaken,  waaronder  een  verslag  van  de  Experttafel.    
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Maart  2016:  beoordeling  position  papers  in  openbare  commissievergadering  

In  de  openbare  commissievergadering  van  10  maart  2016  wordt  besloten  met  welke  partijen  
er  verdiepingsgesprekken  gevoerd  gaan  worden.  Daarna  krijgt  de  stuurgroep  onder  leiding  
van  burgemeester  Heiliegers  de  opdracht  om  in  april  en  mei  de  verdiepingsgesprekken  aan  
te  gaan  met  de  geselecteerde  fusiegemeenten.    

Extra  Experttafel  op  4  maart  2016  

In  verband  met  de  commissievergadering  organiseerden  wij  een  extra  experttafel  op  vrijdag  
4  maart  van  16.00  -  17.30  uur  in  het  gemeentehuis.  Toen  kwamen  de  ingediende  position  
papers  aan  de  orde  en  de  kernwaarde  ‘dorps-  en  kernenbeleid’.  Deze  experttafel  werd  
aangekondigd  in  ons  Digitale  Nieuwsblad  van  17  februari  2016  en  2  maart  2016  en  per  mail  
aan  het  mailadressenbestand.    

Horizon&Stipkrant  6  

Om  inwoners  over  dit  belangrijke  moment  te  informeren,  brachten  we  de  zesde  
Horizon&Stipkrant  uit.  In  deze  uitgave  staat  onder  andere  informatie  over  de  position  papers,  
over  de  ongedeelde  fusie  en  de  inwoners  werden  uitgenodigd  voor  de  commissievergadering  
van  10  maart.    

Openbare  commissievergadering  in  de  Zoete  Inval  

Op  10  maart  2016  vond  de  behandeling  van  de  postion  papers  plaats  in  de  openbare  
commissievergadering.  Vanwege  de  belangstelling  en  de  beschikbare  ruimte  vond  de  
bijeenkomst  plaats  in  de  Zoete  Inval.  Circa  130  belangstellenden  kwamen  naar  de  
vergadering.  Er  waren  11  insprekers,  waarvan  vijf  inwoners  en  zes  vertegenwoordigers  van  
organisaties.  De  meeste  insprekers  spraken  een  voorkeur  uit  voor  een  fusiepartner.  Na  de  
insprekers  konden  de  commissieleden  hun  standpunten  en  argumenten  over  de  vijf  position  
papers  naar  voren  brengen.  Met  name  de  financiële  posities  van  de  gemeenten,  maar  zeker  
ook  de  standpunten  voor  het  behoud  van  het  groengebied  en  de  leefbare  kernen  stonden  in  
de  afwegingen  van  de  commissieleden  centraal.  De  commissieleden  lieten  weten  verder  te  
willen  praten  met  Haarlemmermeer  en  Velsen.  Na  enige  discussie  werd  ook  Amsterdam  aan  
de  shortlist  toegevoegd.    

Publicatie  uitkomsten  op  website  en  Digitaal  Nieuwsblad  

Het  verslag  met  de  standpunten  van  de  partijen  werd  gepubliceerd  op  onze  website  en  in  het  
Digitale  Gemeenteblad  van  16  maart  2016.  Ook  werd  er  een  persbericht  verstuurd  en  werd  
de  Experttafel  bijgepraat  op  21  maart  2016.    

In  het  Digitale  Nieuwsblad  van  30  maart  2016  is  kort  het  vervolgproces  toegelicht  en  werd  de  
speciale  bewonersbijeenkomst  op  8  juni  2016  aangekondigd.    

April  –  mei  2016:  bewoners  informeren  over  uitkomsten  commissie  

Om  alle  inwoners  te  informeren  over  de  uitkomsten  van  de  commissievergadering  brachten  
we  begin  april  een  zevende  Horizon&Stipkrant  uit.  Ook  in  deze  krant  werd  alvast  de  
bewonersbijeenkomst  op  8  juni  aangekondigd.  Ook  in  het  Digitale  Gemeenteblad  van                  
13  april  2016  werd  hier  aandacht  aan  besteed.    
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Laatste  Experttafel  

Op  9  mei  2016  vond  de  laatste  bijeenkomst  van  de  experttafel  plaats  in  het  gemeentehuis.  
Met  name  werden  er  vragen  gesteld  over  de  verdiepende  gesprekken  die  gaande  zijn.  Ook  
werd  er  gesproken  over  het  behoud  van  de  belangrijke  waarden  van  onze  gemeente  in  de  
toekomst,  zoals  het  groengebied  en  de  laagdrempeligheid  van  een  kleine  gemeente.  Het  
verdere  proces  werd  toegelicht,  waaronder  de  bewonersbijeenkomst  van  8  juni.    

Debat  Dorpsraad  Spaarndam  

Op  26  mei  jl.  organiseerde  de  Dorpsraad  Spaarndam  een  debatavond  over  de  vraag:  
Spaarndam  één  dorp.  De  voorzitter  van  de  Dorpsraad  heeft  in  een  brief  aan  Gedeputeerde  
Staten  gevraagd  om  bij  een  beoordeling  van  een  fusievoorstel  rekening  te  houden  met  de  
behoefte  van  veel  Spaarndammers  om  één  dorp  te  worden.  Tijdens  de  avond  bleek  dat  de  
meeste  bewoners  deze  voorkeur  steunden.  Een  fusie  met  Haarlem  werd  niet  door  alle  
aanwezigen  gesteund.  Wel  bleek  duidelijk  dat  Amsterdam  voor  bijna  iedereen  
onbespreekbaar  was.  Om  met  een  gedegen  standpunt  de  verdere  discussies  te  kunnen  
voeren  houdt  de  Dorpsraad  ook  een  schriftelijke  peiling  onder  de  bewoners.  

Huis-aan-huisbrief  uitnodiging  voor  8  juni  

Op  8  juni  nodigen  we  alle  inwoners  uit  voor  een  bijeenkomst  in  de  Zoete  Inval  in  
Haarlemmerliede.  Tijdens  deze  bijeenkomst  kunnen  inwoners  vragen  stellen  en  hun  mening    
geven.  Op  deze  avond  zijn  ook  vertegenwoordigers  aanwezig  van  de  gemeenten  
Amsterdam,  Haarlemmermeer  en  Velsen.  Inwoners  ontvingen  in  de  week  van  23  mei  2016  
een  uitnodiging  in  de  bus  voor  deze  bijeenkomst.    

Websitebezoek  

Het  aantal  bezoekers  aan  de  Horizon&Stippagina  van  onze  website  was  in  deze  maanden:    

April:  1119      Mei:  1340  

Peiling  Kanaalgraver  

In  huis-aan-huisblad  De  Kanaalgraver  werd  op  16  mei  2016  opnieuw  gepeild  naar  de  mening  
van  de  lezers.  Men  kon  op  de  website  aangeven  of  zij  wel  of  niet  met  Amsterdam  wilde  
fuseren.  Uit  de  peiling  blijkt  dat  97%  dat  niet  wilt.  Echter,  het  aantal  stemmers  en  uit  welke  
plaats  zij  komen  is  niet  bekend.    

Bewonersbijeenkomst  8  juni  

Op  8  juni  2016  organiseerden  we  een  bijeenkomst  over  de  toekomst  voor  alle  inwoners  en  
ondernemers.  Inwoners  en  ondernemers  konden  vragen  stellen  en  hun  mening  geven  aan  
de  drie  fusiekandidaten  Amsterdam,  Haarlemmermeer,  Velsen  en  aan  onze  gemeente.  Dat  
gebeurde  in  vier  verschillende  rondes.  Er  was  grote  belangstelling,  circa  220  mensen  waren  
aanwezig.  Bijzonder  deze  avond  was  dat  alle  bestuurders  van  de  drie  kandidaat-
fusiegemeenten  aanwezig  waren  om  een  toelichting  te  geven.  In  aparte  zalen  vertelden  zij  
waarom  zij  een  geschikte  fusie-kandidaat  voor  Haarlemmerliede  en  Spaarnwoude  zijn.  De  
burgemeesters  en  collegeleden  van  de  drie  gemeenten  gingen  hierover  in  gesprek  met  
bewoners.    
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Reacties  

Na  afloop  konden  de  aanwezigen  een  reactieformulier  achterlaten.  Er  zijn  39  
reactieformulieren  ingeleverd  en  12  reacties  zijn  via  de  website  ontvangen.  De  meeste  
mensen  die  hebben  gereageerd  (43)  spreken  een  voorkeur  uit,  zie  onderstaande  grafiek.    
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Overzicht  van  communicatiemiddelen:  

Wat   Wanneer  

Communicatieplan  2013   Augustus  2013  

Uitnodiging  rondetafels     September  2013  

Verslaglegging  rondetafels     September  2013  

Bedankmail  deelnemers  rondetafels   September  2013  

Verslag  debatavond  Dorpsraad  Spaarndam  
in  Gemeenteblad    

27  november  2013  

Digitaal  Gemeenteblad   11  december  2013  

Uitnodiging  kernbijeenkomsten  in  januari   December  2013  

Digitaal  Gemeenteblad   5  februari  2014  

Digitaal  Gemeenteblad   9  juli  2014  

Informatiemail  deelnemers  rondetafels   2  juli  2014  

Bewonersbrief   Oktober  2014  

Digitaal  Nieuwsblad   29  oktober  2014  

Advertorial   December  /  januari  

Digitaal  Nieuwsblad   21  januari  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   18  februari  2015  

Eerste  Horizon&Stipkrant   Februari  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   4  maart  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   1  april  2015  

Tweede  Horizon&Stipkrant   April  2015  

Derde  Horizon&Stipkrant   April  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   15  april  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   29  april  2015  

Flyer  raadbijeenkomst   11  mei  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   13  mei  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   27  mei  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   10  juni  2015  

Vierde  Horizon&Stipkrant   juni  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   24  juni  2015  
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Wat   Wanneer  

Presentatie  aan  buurgemeenten   23  juni  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   8  juli  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   22  juli  2015  

Artikel  NRC     

Officiële  reactie  aan  minister  over  SP  
vragen  

  

Digitaal  Nieuwsblad   19  augustus  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   16  september  2015  

Kanaalgraver  peiling   7  september  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   28  oktober  2015  

Vijfde  Horizon&Stipkrant   November  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   9  december  2015  

Digitaal  Nieuwsblad   6  januari  2016  

Digitaal  Nieuwsblad   20  januari  2016  

Digitaal  Nieuwsblad   3  februari  2016  

Digitaal  Nieuwsblad   17  februari  2016  

Digitaal  Nieuwsblad   2  maart  2016  

Digitaal  Nieuwsblad   16  maart  2016  

Zesde  Horizon&Stipkrant   Maart  2016  

Digitaal  Nieuwsblad   30  maart  2016  

Zevende  Horizon&Stipkrant   April  2016  

Digitaal  Nieuwsblad   13  april  2016  

Kanaalgraver  peiling   16  mei  2016  

Brief  uitnodiging  bewonersbijeenkomst  8  
juni  

Mei  2016  

Debat  Dorpsraad  Spaarndam    (Witte  
Weekblad)  

26  mei  2016  

Verslag  bewonersavond  8  juni  2016   9  juni  2016  

Reacties  van  bewoners   9  juni  2016  

  


